



美洲龍岡親義總公所第二十四屆懇親代表大會籌備委員會
PALKA 24th FRATERNAL CONVENTION PREPARATORY COMMITTEE
989 N. Broadway, Los Angeles, CA 90012 Tel: 626-427-4060 Email: losangeleslungkong@gmail.com

Invitation

Since its establishment, Pan American Lung Kong Tin Yee Association (PALKA) has always upheld the principle of “劉關張趙” are one family" and carry forward the “忠義仁勇” the moral legacy of our forebears. Our association ties thrives on spirit of mutual love and support. Based on these shared values and missions, we are pleased to welcome all delegates to come and celebrate the 24th fraternal convention, which will be held in Los Angeles, California, USA from 9/12 to 9/15/2025.

This convention was carefully planned, inviting leaders from all over Pan America to discuss association affairs, enjoy family ties, and exchange/discuss future development directions. This convention is not only an important gathering to build on the past and forge ahead into the future, but also a valuable opportunity to strengthen ties and promote cooperation between all Lung Kong Association chapters. We cordially invite your organization to participate in this grand event and cooperate with this great project.

The convention preparatory committee plans to compile a special issue of historical significance to systematically record the history of various local associations. Therefore, please provide relevant history, recent activities, articles and photos for publishing. An organizational chart and/or hierarchy would be welcome.

We also would like to invite enthusiastic leaders from your association to serve in the convention as the honorary chairs.

Attached are donation/advertising guidelines and rewarding methods for the convention.

Sincerely,

Pan American Lung Kong Association Chairman
David Kwan

Los Angeles Lung Kong Tin Yee Association Chairman
William Cheung

Convention Committee Director
Ted Cheung

Convention Committee Secretary
Gary Kwan



美洲龍岡親義總公所第二十四屆懇親代表大會籌備委員會
PALKA 24th FRATERNAL CONVENTION PREPARATORY COMMITTEE
989 N. Broadway, Los Angeles, CA 90012 Tel: 626-427-4060 Email: losangeleslungkong@gmail.com

公 函

美洲龍岡親義總公所自成立以來，始終秉承四姓一家親、弘揚祖德、互助互愛的精神，致力於凝聚四姓力量，促進美洲各地龍岡親義公所聯誼與發展。基於此共同之情感與使命，我們欣然迎來第二十四屆懇親代表大會，並將於二零二五年九月十二日至九月十五日在美國加州洛杉磯隆重舉行。

本屆懇親大會由籌備委員會精心策劃，廣邀美洲各地世長世誼齊聚一堂，共商公所政務，暢敘親情，同時就未來發展方向進行交流與討論。此屆代表大會不僅是一次承先啟後、繼往開來之重要聚會，更是加強聯繫、促進合作之寶貴契機。敬請貴公所組團參加，共襄盛舉。

大會計劃編一部有歷史意義特刊來系統記錄各地區公所史蹟，故請各公所惠賜有關貴公所史略、近年活動、鴻文及照片，以便刊登。

大會有意禮聘貴公所熱心世長世誼擔任大會職位，請將貴公所二零二五年職員表賜下。

茲檢附大會代表召集辦法，募捐獎勵辦法及報名表格各一份隨函附上。肅此，

此致

美洲龍岡親義總公所主席

關泰和

羅省龍岡親義公所主席

張展鵬

懇親大會籌備委員會主任

張永中

懇親大會籌備委員會秘書長

關質聰

敬邀

二零二五年三月十五日



大會代表召集辦法

依據美洲總公所章程第十四條規定制定本辦法：

1. 主辦單位：羅省龍岡親義公所，
2. 指導單位：美洲龍岡親義總公所，
3. 地点：美國加州洛杉磯，
4. 日期：2025年9月12日至9月15日，
5. 代表：由各地公所自行推選，無名額限制，
6. 代表只有發言權，提案權，被選舉權，無選舉權，無表決權，（選舉權，表決權依章程規定辦），
7. 代表應全程參與各次會議，
8. 代表及祝賀團團員旅宿費各自負擔，
9. 代表及祝賀團團員在大會期間膳食由籌備委員會安排招待，
10. 代表及祝賀團團員應繳交懇親大會報名費，每位350元，
11. 依據第21屆懇親代表大會通過議決案。參加大會代表或祝賀團之總公所職員，總公所津貼150元。團員入會年資超過5年者。津貼100元，
12. 祝賀團在大會期間由籌備委員會安排遊覽當地名勝古蹟，但應先登記，
13. 會後如到賭城，環球影城，或其他地方旅遊，籌備委員會可以安排旅行社辦理，費用自負，
14. 參與大會之代表或祝賀團姓名及人數應於2025年6月1日前遞交予籌備委員會以便造冊及刊登於特刊。是否需要幫助代訂旅館亦請註明



METHOD FOR CONVENING DELEGATES TO THE CONVENTION

This method is formulated in accordance with Article 14 of the PALKA:

1. Organizer: Los Angeles Lung Kong Tin Yee Association,
2. Supervisory oversight: Pan American Lung Kong Tin Yee Association,
3. Location: Los Angeles, California, USA,
4. Date: **September 12 to September 15, 2025**
5. Representatives: self-elected by each Lung Kong Chapter, no quota limit,
6. Representatives only have the right to speak, propose an agenda and be elected but have no right to vote, (the right to elect and vote shall be governed by the Articles of Association).
7. Representatives shall participate in all meetings,
8. Representatives and members of the congratulatory group shall bear their own travel and accommodation expenses,
9. Meals and activities for representatives and congratulatory group members shall be arranged by the preparatory committee during the convention,
10. Representatives and congratulatory group members shall pay the **\$350** registration fee,
11. According to the resolution passed by the 21st convention. PALKA officers who participate in the convention as delegates will receive \$150 allowance and other members of PALKA come as congratulatory group will receive \$100 allowance (Must be a registered active PALKA chapter member for 5 years or more)
12. The congratulatory group will be arranged by the preparatory committee to visit local places of interest during the convention, but they should register first,
13. Any one wants to go to Las Vegas, Universal Studio or other places after the convention, the preparatory committee can arrange for a travel agency to handle it at their own expense,
14. The names and number of representatives and congratulatory group participating should be submitted to the preparatory committee before **June 1, 2025** for registration and publication. Please also indicate if assistance is needed with booking a hotel.



籌募經費獎勵辦法

依據美洲總公所章程第十四條規定制定本辦法：

1. 請總公所依章程規定，發函向各地公所籌捐，
2. 各地公所及個人捐款芳名，金額請於 2025 年 6 月 1 日前通知籌委會，以便準備獎品及刊登於特刊，
3. 捐款一萬元以上或連續兩屆捐款合計一萬元者，由總公所聘為永遠名譽顧問，在季刊及特刊刊登玉照全頁一屆，頒發永遠名譽顧問金牌一面，佩戴紅絲帶及遊行時坐開蓬車，
4. 捐款三千元以上者聘為大會名譽監督，在季刊及特刊刊登玉照全頁一屆，頒發名譽監督金牌一面，免繳懇親報名費三名，佩戴紅絲帶及遊行時坐開蓬車，
5. 捐款二千元者，聘為大會名譽顧問，在季刊及特刊刊登玉照 1/2 頁一屆，頒發名譽顧問金牌一面，免繳懇親報名費二名及佩戴紅絲帶，
6. 捐款一千元者，聘為大會名譽顧問，在季刊及特刊刊登玉照 1/4 頁一屆，頒發名譽顧問金牌一面，免繳懇親報名費一名及佩戴紅絲帶，
7. 捐款五百元者，聘為大會名譽代表，在季刊及特刊刊登玉照 1/9 頁一屆，
8. 凡捐款一百元以上者將其芳名及金額刊登於特刊，
9. 本辦法報備總公所核准執行。

附註：

遊行計劃，因路線較長，橫貫唐人埠百老匯大街，如果參加人數及隊伍不如預期，則有可能取消。



FUNDRAISING REWARD METHODS

These measures are formulated in accordance with Article 14 of the PALKA:

1. PALKA office please send letters to all local chapters to solicit donations in accordance with the provisions of the bylaw.
2. All donating source please notify the preparatory committee of individual names and amounts of donations before **June 1, 2025** so that prizes can be prepared and published in the special issue.
3. Those who donate \$10,000 or more or donate a cumulative total of \$10,000 for two consecutive terms will be named as permanent honorary consultants by the PALKA and their full page photos will be published in both the quarterly and special issue, a gold metal will be awarded and parade ride in a convertible with red ribbon worn.
4. Those who donate \$3000 or more will be appointed as the honorary supervisor of the convention, their full-page photos will be published in both the quarterly and special issue, a gold metal will be awarded and parade ride in a convertible with red ribbon worn, registration fee for three will be waived.
5. Those who donate \$2000 or more will be appointed as the honorary consultant of the convention, their half page photos will be published in both the quarterly and special issue, a gold medal and red ribbon will be awarded, registration fee for two will be waived.
6. Those who donate \$1000 or more will be appointed as the honorary consultant of the convention, their 1/4-page photos will be published in both the quarterly and special issue, a gold medal and red ribbon will be awarded, registration fee for one will be waived.
7. Those who donate \$500 or more will be appointed as the honorary representatives of the convention, their 1/9-page photos will be published in both the quarterly and special issue.
8. Those who donate \$100 or more will have their names and amount listed in the special issue.
9. These measures will be reported to PALKA for approval and implementation.

Note:

Due to the long route of the parade, which crosses Broadway in Chinatown, if there are not enough participants, it may be canceled.



美洲龍岡親義總公所第二十四屆懇親代表大會報名表

PALKA 24th FRATERNAL CONVENTION REGISTRATION FORM

989 N. Broadway, Los Angeles, CA 90012 Tel: 626-427-4060 Email: losangeleslungkong@gmail.com

所屬美洲龍岡單位

聯絡人

Affiliated Unit: _____

Contact Person: _____

編號 Num.	中文姓名 Chinese Name	英文姓名 English Name	職稱* Position*	手機號碼 Cell Phone	電子郵件地址 Email Address	報名費 \$ Registration Fee	捐贈金額 \$ Donation Amt.	備注 Notes
總金額 \$ Total Amount								

說明 / Note:

職稱* 是指代表團團長, 副團長, 主席, 領隊, 或祝賀團等等.
 Position* means Head of Delegation, Assistant Head of Delegation, Chairperson or Congratulatory Group, etc.
 請於2025年6月1日前將報名登記表連同每人\$350報名費提交給大會籌備委員會, 支票抬頭請寫: PALKA 24th Convention, & mail to the address above.
 Please turn in the Registration Form with registration fee of \$350 each person to the convention preparatory committee by 06/01/2025 to the address above.



美洲龍岡親義總公所第二十四屆懇親代表大會出席者航空旅行時間表

PALKA 24th FRATERNAL CONVENTION ATTENTEE AIR TRAVEL SCHEDULE

989 N. Broadway, Los Angeles, CA 90012 Tel: 626-427-4060 Email: losangeleslungkong@gmail.com

所屬美洲龍岡單位

聯絡人

Affiliated Unit: _____

Contact Person: _____

編號 Num.	中文姓名 Chinese Name	英文姓名 English Name	手機號碼 Cell Phone	日期 Date	時間(洛杉磯) Time (LA)	機場 Airport	進/出 In/Out	航空公司 Airline	航班 Flight
							進/In		
							出/out		
							進/In		
							出/out		
							進/In		
							出/out		
							進/In		
							出/out		
							進/In		
							出/out		
							進/In		
							出/out		
							進/In		
							出/out		
							進/In		
							出/out		
							進/In		
							出/out		

說明 / Note:

請於2025年6月1日前將此航空旅行時間表連同報名登記表提交給大會籌備委員會。

Please attached this Air Travel Schedule to the Registration Form when and turn them in to the convention preparatory committee by 06/01/2025 to the address above.

填寫航空旅行時間請註明日間或晚上. Please indicate date time or night time when fill in the air travel time.



美洲龍岡親義總公所第二十四屆懇親代表大會籌備委員會
PALKTYA 24th FRANTERNAL CONVENTION PREPARATORY COMMITTEE
989 N. Broadway, Los Angeles, CA 90012 Tel: 626-427-4060 Email: losangeleslungkong@gmail.com

美洲龍岡親義總公所第二十四屆懇親代表大會，謹訂於 **2025年9/12/25至9/15/25** 一連四天於美國加州洛杉磯市舉行，地點在龍岡公所大會議廳。

The 24rd Convention of the Pan American Lung Kong Tin Yee Association will be held at Los Angeles California USA, from September 12, 2025 through September 15, 2025 at Lung Kong Tin Yee Association Los Angeles.

報名表\$350 包括大會期間一切膳食本地旅遊本地交通文娛均由大會安排。

The registration fee covers all meals, local tours, local transportation, and entertainment activities during convention.

大會指定(3)酒店有車接送的資料：

1. COURTYARD® BY MARRIOTT® LOS ANGELES MONTEREY PARK CA.

555 North Atlantic Boulevard

Monterey Park, California, USA, 91754

Phone: +1 626-656-4056 Fax: +1 626-656-4058

Courtyard Los Angeles Monterey Park,

<https://www.marriott.com/en-us/hotels/laxmp-courtyard-los-angeles-monterey-park/overview/>

2. HOLIDAY INN & SUITES MONTEREY PARK CA.

Reservations: [1 888 HOLIDAY \(1 888 465 4329\)](tel:18884654329)

Front desk: [1-626-8215555](tel:16268215555)

Email: reservations@holidayinnmpk.com

400 N Atlantic Blvd

Monterey Park, California 91754 United States

3. Metro Plaza Hotel Los Angeles, CA.

711 N Main St, Los Angeles, CA USA 90012

Phone: +1 [\(213\) 680-0200](tel:2136800200)

<https://metroplazahotel.net/#>